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Geachte fractie, 
 
 
Wij ontvingen op 4 februari 2019 uw vragen ex artikel 37 RvO over Integrale Aanpak 
Textielcontainers. Hieronder beantwoorden wij uw vragen. 
 

 
1. Bent u intussen een traject gestart om textielcontainers zonder vergunning te verwijderen? 

Nee, er is geen speciaal traject gestart. Maar de illegale containers die op gemeentegrond 
stonden en waar we mee bekend waren zijn verwijderd. Helaas worden deze vaak ook weer 
(al dan niet op een andere locatie) teruggeplaatst. Bovendien is gebleken dat diverse illegale 
containers op particuliere gronden staan en dan is de gemeente niet bevoegd om die 
containers te verwijderen. 
Vaak zijn er (huur)contracten gesloten tussen de grondeigenaars (veelal ondernemers) en 
de eigenaars van de containers. Deze zouden dan beide aangesproken/aangeschreven 
moeten worden vanuit een handhavingstraject. 
 

2. Bent u begonnen aan een vergunningenbeleid, dat leidt tot een goede dekkingsgraad van 
textielcontainers? 
Er is geen sprake van een vergunningenbeleid maar wel van een samenwerkingscontract en 
een aanwijzing tot inzamelaar. De inzamelaar (Het Goed) is eigenaar van de containers en 
verdeelt ze naar behoefte en capaciteit (en in samenspraak met ons) over de gemeente.  
 

3. Zijn daarbij verenigingen betrokken of is daar uitbreiding van social return aan gekoppeld? 
Nee, er zijn geen verenigingen bij betrokken. De inzamelaar Het Goed werkt vooral met 
mensen met een beperking. Hoe meer werk aan Het Goed wordt aangeboden, hoe groter de 
social return.   
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4. Wat is er gedaan om de communicatie te verbeteren richting inwoners inzake textiel en 
textielcontainers? 
Er is aandacht besteed aan de samenwerking met Het Goed en de wijze waarop textiel 
aangeboden dient te worden, maar uw vraag beschouwen we als advies om hier 
uitgebreider over te gaan communiceren.  
 

5. Bent u het met ons eens dat deze integrale aanpak een goede oplossing kan zijn voor de 
komende jaren? 
In het kader van de vervolgaanpak grondstoffeninzameling (afvalparkjes) zijn wij bezig met 
een inventarisatie van de resultaten en evaluaties van vergelijkbare vormen van 
afvalinzameling in andere gemeenten. Aan de hand van deze uitkomsten kunnen wij pas ons 
oordeel geven of deze integrale aanpak tot een goede oplossing voor de komende jaren 
leidt. Wij informeren de raad hierover in de loop van het tweede kwartaal 2019. 

 
 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Boxtel, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De secretaris, De waarnemend burgemeester,  
A.E. Kraal A.M.T. Naterop 
 


